

Huaxia South Chinese School Weekly News
Sept. 07, 2017

华夏南部中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

感谢大家来到华夏南部中文学校，学习中文，感受文化，共同创建我们的社区！

新的学年将在本周六（9月9日）开始，所有的中文课、文化课和俱乐部都正常进行。我们学校的时间是下午 1:30-4:30PM.

明天（周五）起，您可以在您的账户里看到老师和教室的安排。同时，我们会在大厅张贴出分班安排。由于每个班注册人数的不一样，我们对有些班级和老师做了统一的调整。如果您有任何问题，可以在第二周咨询我们的教务长们。

如果您还没有注册，您可以在9月9日来学校现场注册。您会在学校进门处看到我们的志愿者团队，他/她们会协助您关于学校地图、班级安排、工作人员等问题。

下面是一些链接：

校历：<http://www.hxsouth.org/Academics/HXS-Calendar.pdf>

课程清单(9月8日为准)：

<http://www.hxsouth.org/Academics/CourseList.aspx>

学校地图要稍后上网，最新地图请看附件。

我们的办公室和老师们在暑假，用了很多的时间和精力来准备新学年，欢迎大家回到学校。各个年级的老师们和蔡扬教务长、龚婵教务长，廖山漫教务长，汪杰教务长紧密合作，已经在暑假做了大量的工作。

在赵巍校长的协调和努力下，2017—2018 学年，文化课达到一个新高度。在一系列专业老师之外，还有新开的“扯铃”，马咏老师的“健身课和儿童拉丁课”，“击剑”等课程。

新学年在廖山漫教务长的牵头下，我们将继续在中文教育中，穿插文化的内容，全方位的帮助孩子们“学在南部，乐在其中”！

欢迎和感谢各位加入华夏南部的大家庭，我们周六见！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2017 年 9 月 7 日

Hello Huaxia Students, teachers and Parents,

Thanks for joining the Huaxia South Chinese school. This year, let's work together to learn Mandarin, experience culture and build our community!

The first school day will be Sep. 9th. All Chinese classes, culture classes and clubs will be in session. Please keep in mind that our school time is from 1:30-4:30PM.

You can find you and your children's teacher and classroom assignment online from tomorrow (09/08). Also, classroom assignment will be posted on the wall in the entrance lobby. Due to variation of numbers of registered students, some classes and teachers are accordingly adjusted. If you have any questions, please feel free to ask our deans in the second week.

If you haven't register yet, you are welcome to go to the admin table on 9/9 for registration. You will find our volunteers near the entrance, you can ask them for directions, admin members, classroom assignment, and so on.

Here are some useful links:

School Calendar: <http://www.hxsouth.org/Academics/HXS-Calendar.pdf>

Course List (Effective from 09/08):

<http://www.hxsouth.org/Academics/CourseList.aspx>

Please check attached updated floor map, it will be upload to our website soon.

Our teachers have been working hard and closely with Dean Cai, Dean Gong, Dean Liao and Dean Wang to prepare the new school year during the summer.

Thanks Vice Principle Wei Zhao for his hard work. The school will provide more enrichment class, such as "Chinese Yoyo", Teacher Ma's fitness and Latin class, "Fencing", and so on.

Following Dean Liao's lead, we'll continue involve more culture education into our curriculum. Help our kids "learning and enjoying in South Chinese School"!

Thanks again for joining the Huaxia South Chinese school! We are looking forward to see you and your family this Saturday!

Joyce Chau

HX South Chinese School Principle

09/07/2017